



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 001

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP# IC401676. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #IC401676. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 1:

In regards to the below noted RFP, is there an incumbent performing or incumbent company providing similar or related work/services currently or in the past? If so, could you provide the name of the incumbent company and the duration and value of the contract(s)?

Answer No. 1:

The previous contract was awarded to **esit** Canada Enterprise Services Co. **esit** Canada Services AuxEntreprises Cie. The duration was for one year plus two one year option periods for a total contract value of \$434,047.06 plus applicable taxes.

*****English Version Above*****

Question n° 1:

En ce qui concerne la demande de propositions susmentionnée, existe-t-il une entreprise titulaire ou titulaire fournissant des services ou des services similaires ou apparentés actuellement ou par le passé? Dans l'affirmative, pourriez-vous fournir le nom de la société titulaire et la durée et la valeur du (des) contrat (s)?

Réponse n° 1 :

Le contrat précédent a été attribué à **esit** Canada Enterprise Services Co. **esit** Canada AuxEntreprises Cie. La durée était d'un an plus deux périodes d'option d'un an pour une valeur contractuelle totale de 434 047,06 \$ plus les taxes applicables.